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Mestna četrt Pobrežje 

Kosovelova ulica 11, 2000 Maribor 
tel. št.: +386.2.2201-848, e-pošta: 

mc.pobrezje@maribor.si 

    

 
Številka: 01300-166/2019-8 
Datum: 16.12.2019 
 
 

Z A P I S N I K 
 
5. seje sveta mestne četrti, ki je bila v torek, 10. decembra 2019 ob 18. uri v prostorih  mestne 
četrti. 
 

PRISOTNI: 
Marijan Volavšek, Grozde Atanasovski, Venko Dimov, Helena Kocijančič, Karolina Leber, 
Simona Mauko, Darko Kralj, Nada Šali Rajzman in Vesna Širec. 

 

ODSOTNI:  

Alenka Štajner, mag. Zvonko Zinrajh,  Aleksander Trnjar, Nastja Trajkovič – opravičeno ter, 
Otto Schönwetter, Lučka Šantl Mihaljčič  
 
Ostali prisotni na seji: 
Diana Slekovec – referent – tajnik. 
 
 
D N E V N I    R E D :  
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Predlog za potrditev mandata nadomestnemu  članu Sveta Mestne četrti Pobrežje 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Obravnava in potrditev zapisnika 4. redne seje  
5. Poročilo s sestanka za organiziranje prireditve Veseli december 2019 
6. Izvajanje programa dela za leto 2020 
7. Podaljšanje podjemne pogodbe za čiščenje prostorov MČ 
8. Komunalna problematika MČ Pobrežje 
9. Odpoved pogodbe najemnika in namera o oddaji nepremičnega premoženja v najem 
10. Vodenje in delovanje Sveta MČ Pobrežje 
11. Vprašanja in pobude 
12. Razno 

 
 

1. 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

 
Predsednik sveta, Marijan VOLAVŠEK je pozdravil prisotne.  Ugotovil je, da je prisotnih 9 
članic in  članov od izvoljenih 17, kar zagotavlja sklepčnost.  Svojo odsotnost so  opravičili 
Alenka Štajner, mag. Zvonko Zinrajh,  Aleksander Trnjar, Nastja Trajkovič. Sestanek se je 
pričel z minuto molka za gospoda Silva Muhiča, člana  Sveta MČ, ki je umrl v novembru 2019.  
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2. 
Predlog za potrditev mandata nadomestni  članici Sveta Mestne četrti Pobrežje 

 
Jože Raduha,  ki  je bil izvoljen v svet MČ je podal je odstopno izjavo.  Mestna volilna komisija 
za izvedla postopek in odločila, da funkcijo člana sveta za preostanek mandata opravlja Jože 
Krajnc. 
 
Predsednik je predlagal v sprejem 
 
1. SKLEP:  
Svet Mestne četrti Pobrežje potrdi mandat nadomestni članu sveta MČ Pobrežje Jožetu 
Krajncu. 

 
Glasovalo je 9 članic in članov. Na podlagi izida glasovanja (9 ZA, 0 PROTI) je bilo 
ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 
 
 

 
3.  

Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 

Predlog dnevnega reda je bil posredovan z vabilom. Pripomb k predlaganem dnevnem redu 
ni bilo, zato so prisotni na predlog predsednika sveta glasovali in sprejeli 
 
2. SKLEP: 
Svet Mestne četrti Pobrežje sprejema  posredovan dnevni red  5.  redne seje Sveta 
Mestne četrti Pobrežje: 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Predlog za potrditev mandata nadomestnemu  članu Sveta Mestne četrti Pobrežje 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Obravnava in potrditev zapisnika 4. redne seje  
5. Poročilo s sestanka za organiziranje prireditve Veseli december 2019 
6. Izvajanje programa dela za leto 2020 
7. Podaljšanje podjemne pogodbe za čiščenje prostorov MČ 
8. Komunalna problematika MČ Pobrežje 
9. Odpoved pogodbe najemnika in namera o oddaji nepremičnega premoženja v najem 
10. Vodenje in delovanje Sveta MČ Pobrežje 
11. Vprašanja in pobude 
12. Razno 
 
Glasovalo je 9 članic in članov. Na podlagi izida glasovanja (9 ZA, 0 PROTI) je bilo 
ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 
 

4. 
Obravnava in potrditev zapisnika  4. redne seje  Sveta MČ 

 
Zapisnik je bil posredovan z vabilom. Razprave ob tej točki dnevnega reda ni bilo, zato je 
predsednik predlagal v sprejem 
 
3. SKLEP: 
Svet Mestne četrti Pobrežje potrjuje zapisnik  4. redne seje z dne 21. 10. 2019. 
 
Glasovalo je 9 članic in članov. Na podlagi izida glasovanja (9 ZA, 0 PROTI) je bilo 
ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 
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5. 

Poročilo s sestanka za organiziranje prireditve Veseli december 2019 
 

Predsednik je predstavil aktivnosti, ki potekajo v zvezi z prireditvijo Veseli december 2019 
(nastopajoči na prireditvi, predstavitev izdelkov na stojnicah, sodelovanje Snage – rumene 
vrečke). Apeliral je na prisotne člane, da pomagajo pri sami organizaciji.  
Poročilo sestanka za organiziranje prireditve Veseli december 2019 je podal podpredsednik 
Sveta, Venko Dimov. 
V krajši razpravi ob tej točki dnevnega reda so sodelovali: Marijan Volavšek, Vesna Širec in 
Venko Dimov.  
Po zaključeni razpravi je prisednik predlagal v sprejem: 
 
4. SKLEP: 

Svet Mestne četrti Pobrežje se seznani in potrdi predloge za organizacijo prireditve 
Veseli december 2019 

 
 
Glasovalo je 9 članic in članov. Na podlagi izida glasovanja (9 ZA, 0 PROTI) je bilo 
ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 
 
 
 

 
6. 

Izvajanje programa dela za leto 2020 
 

 
Predsednik je povedal, da je mestna četrt 11.11.2019 objavila zbiranje ponudb za oddajo 
prostorov za neprofitne dejavnosti za leto 2020. V gradivu je bil priložen seznam prijavljenih 
za oddajo prostorov. Program je brezplačen. V krajši razpravi ob tej točki dnevnega reda so 
sodelovali: Marijan Volavšek, Karolina Leber in Venko Dimov.  
Po zaključeni razpravi je predsednik predlagal v sprejem: 
 
5. SKLEP: 
Svet mestne četrti Pobrežje potrdi predviden program izvajanja neprofitnih dejavnosti 
v prostorih MČ Pobrežje v sklopu Programa dela za leto 2020. Z vsemi uporabniki se 
sklene Pogodba o izvajanju Programa dela MČ Pobrežje za leto 2020 
 

 
Glasovalo je 9 članic in članov. Na podlagi izida glasovanja (9 ZA, 0 PROTI) je bilo 
ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 
 

 
 
 

7. 
Podaljšanje podjemne pogodbe za čiščenje prostorov MČ 

 
Predsednik Sveta MČ je povedal, da je v planu MOM, da bi se organiziralo skupno javno 
naročilo za čiščenje prostorov. Ker se zadeva še ni realizirana se mora skleniti pogodba s 
čistilko za čiščenje prostorov MČ. Zato je predlagal, da se podjemna pogodba s sedanjo čistilko 
prostorov podaljša. Razprave ob tej točki dnevnega reda ni bilo, zato je predsednik predlagal 
v sprejem: 
 
 



 4 

6. SKLEP:  
Mestna četrt Pobrežje sklene podjemno pogodbo za čiščenje prostorov v stavbi sedeža 
mestne četrti, Kosovelova  ul. 11, z go. Dušanko Lešnik v enakem obsegu del in za 
enako plačilo kot do sedaj. Mesečna vrednost pogodbe z vsemi prispevki in davki naša 
328,90 EUR. 
Podjemnica  bo storitev opravljala od 01. 01. 2020 do 31. 12.  2020 oz. po navodilu MOM 
glede na postopek priprave skupnega javnega naročila za vse MČ in KS MOM do izbire 
novega izvajalca. 

 
Glasovalo je 9 članic in članov. Na podlagi izida glasovanja (9 ZA, 0 PROTI) je bilo 
ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 
 
 
 

 
8.  

Komunalna problematika MČ Pobrežje 
 

Predsednik Sveta MČ je v kratkem razložil komunalno problematiko v MČ (Podlesnik, umiritev 
prometa po celotni mestni četrti, začetek gradnje na Šolski ulici, namestitev ogledal  
Kosovelova – Lovska, Železnikova- Miličinskega, križišče Nasipna-Belokrajnska, ). Dopisi so 
bili še enkrat več posredovani na pristojne službe na MOM in zahtevali odgovore. V razpravi 
so sodelovali: Marijan Volavšek, Darko Kralj, Venko Dimov, Grozde Atanasovski,  
 
Po zaključeni razpravi je predsednik predlagal v obravnavo in sprejem 
 
7. SKLEP:  
Svet Mestne četrti Pobrežje se seznani s poročilom o vseh aktivnosti glede komunalne 
problematike v MČ Pobrežje 
 
 
Glasovalo je 9 članic in članov. Na podlagi izida glasovanja (9 ZA, 0 PROTI) je bilo 
ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 
 

 
9. 

Odpoved pogodbe najemnika in namera o oddaji nepremičnega premoženja v 
najem 

 
 

Predsednik Sveta je povedal, da je dne 25.11.2019 najemnik prostorov na Kosovelovi ul. 11 

Vincenc Fridau s.p. podal vlogo za prekinitev najemne pogodbe. Ker bodo prostori na 

Kosovelovi ul. 11, katere je uporabljal najemnik Vincenc Fridau s.p. s 01.0.1.2020 prazni 

predlagamo, da se objavi namera o oddaji nepremičnega premoženja v najem.  

 
Po zaključeni razpravi je predsednik predlagal v obravnavo in sprejem 
 
8. SKLEP:  

1. Svet Mestne četrti Pobrežje sprejme  odpoved najemne pogodbe z Vincenc 
Fridau s.p. na lokaciji Kosovelova ul. 11, Maribor 

2. Svet Mestne četrti Pobrežje se strinja z objavo namere o oddaji nepremičnega 
premoženja v najem na lokaciji Kosovelova ul. 11, Maribor 

 
Glasovalo je 9 članic in članov. Na podlagi izida glasovanja (9 ZA, 0 PROTI) je bilo 
ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 
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10. 
Vodenje in delovanje Sveta MČ Pobrežje 

 
Predsednik sveta je povedal, da je član Sveta podal pripombo za sodelovanje pri postavitvi 
adventnega venčka na Pobrežju. Še enkrat je povedal, da je bilo že na eni prejšnjih sej 
povedano, da mestna četrt nima s postavljanjem adventnega venčka nobenih finančnih in 
drugih posledic. Vabilo je bilo poslano zgolj kot prisotnost članov sveta na postavitvi venčka. 
Član je zahteval je sklic izredne seje. V razpravi so sodelovali Marijan Volavšek, Grozde 
Atanasovski, Darko Kralj, Vesna Širec, Venko Dimov, Karolina Leber in Simona Mauko. 
Strinjajo se, da v svetu mestne četrti delajo v skladu s statutom in poslovnikom MOM. 
 
Po zaključeni razpravi je predsednik predlagal v obravnavo in sprejem: 
 
9. SKLEP:  
Svet Mestne četrti Pobrežje se seznani z delovanjem in vodenjem mestne četrti v 
mandatu 2018-2022 v skladu s statutom in poslovnikom MOM 
 
Glasovalo je 9 članic in članov. Na podlagi izida glasovanja (9 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, 
DA JE SKLEP SPREJET. 
 

 
11. 

Vprašanja in pobude 
 

 
Darko Kralj je dal vprašanje oz. pobude: 

- zakaj zaposleni oz. vodje Uradov na MOM ne prihajajo na seje Sveta MČ?  Predsednik 
je odgovoril, da je podžupanja Helena Kujundžič  Lukaček obljubila obisk na mestni 
četrti v mesecu januarju 

- vsaj na tri mesece bi  narediti sestanke z občani, da lahko podajo svoje predloge. 
Predsednik je predlagal, da bi imeli vsak teden uradne ure za krajane, ki bi se jih s 
strani sveta udeležili  predsednik, podpredsednik in člani sveta. 
 

Po zaključeni razpravi je predsednik predlagal v obravnavo in sprejem: 
 
10. SKLEP:  
Svet Mestne četrti Pobrežje se strinja, da se določi dan v mesecu za sprejemanje 
predlogov in pobud občanov.  
 
Glasovalo je 9 članic in članov. Na podlagi izida glasovanja (9 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, 
DA JE SKLEP SPREJET. 
 

12. 
Razno 

 
Pod točko je predsednik povedal, da bodo potrebna še nadaljnja dela na sanaciji kanalizacije 
(čiščenje ponikovalnice). Razprave ni bilo, zato je predsednik predlagal v sprejem: 
 
11. SKLEP:  
Svet Mestne četrti Pobrežje se strinja, da se dokončajo dela glede kanalizacije 
 
Glasovalo je 9 članic in članov. Na podlagi izida glasovanja (9 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, 
DA JE SKLEP SPREJET. 
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Nato je povedal, da je bil povabljen na prireditev OŠ Borcev za severno mejo na kateri je MČ 
prejela kipec generala Maistra in priznanje za sodelovanje.  
Bil je tudi na proslavi ob 120 obletnici OŠ Toneta Čufarja, kjer so se MČ zahvalili za 
sodelovanje. 
Venko Dimov je povedal, da je bil na novoletnem koncertu OŠ Draga Kobala na katerem je 
ravnatelj pohvalil sodelovanje z MČ. 
Simona Mauko je postavila vprašanje glede Snege in sicer odvoza odpadne embalaže. Z 
januarjem 2020 bi se naj odpadna embalaža dajala v plastične vreče. Zanima jo kdo je odločal 
o  novem odvažanju teh  odpadkov. Zanima jo glede ekološkega vidika. Vsako gospodinjstvo 
je dobilo plastične vreče in se ji zdi, da bomo še bolj obremenili naravo. Predsednik se bo 
pozanimal o vprašanju. 
Na koncu se je predsednik zahvalil za udeležbo ter sejo ob 20.00 zaključil. 
 
 
 
Zapisala:      Predsednik Sveta Mestne četrti Pobrežje 
 
Diana Slekovec           Marijan Volavšek 
 


